
           Protokół posiedzenia Rady Bibliotecznej w dniu 13.12.2016 roku 

 

 
   W spotkaniu, poza przedstawicielami wydziałów desygnowanymi do Rady 

Bibliotecznej UG oraz pracownikami  Biblioteki UG wyłonionymi drogą wyboru, 

uczestniczył Prorektor ds. Nauki prof. dr hab. Piotr Stepnowski oraz z ramienia 

NSZZ „Solidarność” mgr Antoni Kakareko. 

 

Posiedzenie otworzył prof. dr hab. Piotr Stepnowski. Po przywitaniu zebranych 

przedstawił cele spotkania: 

 

1/ wybór przewodniczącego i sekretarza, 

2/ ustalenie terminarza spotkań, 

3/ ustalenie tematów problemowych do dyskusji na posiedzeniach. 

 

   Prorektor prof. dr hab. Piotr Stepnowski zaproponował przejście do pierwszego 

punktu zebrania. 

Zarekomendował osobę prof. dr hab. Ewy Oziewicz na przewodniczącą Rady 

Bibliotecznej. Innych kandydatów nie zgłoszono. 

W tajnym głosowaniu członkowie Rady jednogłośnie poparli kandydatkę.   

Profesor Ewa Oziewicz została Przewodniczącą Rady Bibliotecznej. Na kandydatkę 

oddano 16 ważnych głosów – wszystkie za. 

W drodze kolejnego głosowania dokonano wyboru sekretarza, którym została 

Agnieszka Fiebig. Na kandydatkę głosowało 16 osób, oddano 14 głosów – za,           

2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym za wybór. Zachęciła członków Rady 

do współpracy i uczestnictwa w posiedzeniach. Terminy spotkań będą ustalane        

na bieżąco, w miarę pojawiających się potrzeb. Najbliższe, dotyczące sprawozdania 

rocznego z działalności Biblioteki za 2016 roku, odbędzie się na przełomie lutego      

i marca 2017 roku. 

 

W dalszej części posiedzenia Przewodnicząca Rady przedstawiła listę tematów, które 

będą przedmiotem dyskusji na posiedzeniach Rady Bibliotecznej w kadencji      

2016-2020 : 

 

1. Sprawozdania roczne z działalności Biblioteki 

2. Nowelizacja Regulaminu Rady Bibliotecznej 

3. Podział środków finansowych na zakup książek zagranicznych 

4. Zakup podręczników studenckich 

5. Zakup baz elektronicznych 

6. Podnoszenie kwalifikacji zawodowych osób zatrudnionych w Bibliotece UG 

7. Wynagrodzenia osób zatrudnionych w Bibliotece UG 

8. Udział Biblioteki UG w promocji nauki i kultury 

9. Promocja Biblioteki UG w środowisku akademickim i regionie 



   Mgr Grażyna Jaśkowiak wyraziła zadowolenie z dotychczasowej współpracy 

Biblioteki z Uczelnią. Zapowiedziała położenie nacisku w nowej kadencji                 

na podnoszenie jakości usług bibliotecznych. Priorytetem będzie utrzymanie 

różnorodnej oferty  źródeł elektronicznych. W kolejnym roku decyzją Ministerstwa 

Nauki i Szkolnictwa Wyższego zakup baz elektronicznych będzie dofinansowany     

na dotychczasowym 50 % poziomie. Dzięki utrzymaniu licencji narodowej czytelnik 

będzie miał dostęp do  wielodziedzinowych zasobów elektronicznych. 

    Prorektor prof. dr hab. Piotr Stepnowski zapewnił o wsparciu  władz Uczelni dla 

Biblioteki. Jej sprawne funkcjonowanie jest istotne w strategii rozwoju Uczelni.   

 

   Spotkanie zamknęła prof. dr hab. Ewa Oziewicz. Podziękowała uczestnikom 

zebrania za przybycie i czynny udział w spotkaniu. 

 

 
Protokołowała : Agnieszka Fiebig 

 

 

 

 


